



EU Declaration of Conformity

EU Konformitätserklärung

Manufacturer:
Hersteller: SmartWireless GmbH & Co. KG
Carl-Fuhr-Str. 12
42579 Heiligenhaus
Germany
+49 221 126143 00
info@smartwireless.de

Product Description:
Produktbeschreibung: Bluetooth Radio Module
Bluetooth Funk Module

Product Name:
Produktname: SmartAccess Radio Module

SmartWireless GmbH & Co. KG declares herewith in its sole responsibility that the product described above, in the form as delivered and used for its intended purpose complies with the essential requirements of the following directive of the European Union.

SmartWireless GmbH & Co. KG deklariert hiermit in eigener Verantwortung, dass das bezeichnete Produkt in der von SmartWireless GmbH & Co. KG in Verkehr gebrachten Ausführung und bei bestimmungsgemäßer Verwendung die grundlegenden Anforderungen der folgenden Richtlinie der Europäischen Union erfüllt.

2014/53/EU (RED):

Directive of the European Parliament and of the Council of 16 April 2014 on the harmonisation of the laws of the Member States relating to the making available on the market of radio equipment and repealing Directive 1999/5/EC

Richtlinie des europäischen Parlaments und des Rates vom 16. April 2014 über die Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die Bereitstellung von Funkanlagen auf dem Markt und zur Aufhebung der Richtlinie 1999/5/EG

Essential Requirements *Grundlegende Anforderungen*

Safety / Health (RED, article 3.1a)
Sicherheit / Gesundheit (RED, Artikel 3.1a)

EMC (RED, article 3.1b)
EMV (RED, Artikel 3.1b)

RF Spectrum (RED, article 3.2)
Funkspektrum (RED, Artikel 3.2)

Applied Standards *Angewendete Normen*

EN 62368-1:2014 + AC:2015

EN 301 489-1 v2.2.3
EN 301 489-17 v3.2.4
EN 50130-4:2011 + A1:2014

EN 300 328 v2.2.2,
EN 61000-6-3: 2007+A1:2011 + AC:2012

The safety advice in the product documentation shall be obeyed.
Die Sicherheitshinweise in der Produktdokumentation sind zu beachten.

Heiligenhaus, 28.08.2025

Andreas Steinkamp (CEO, Geschäftsführer)